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Interpelacja wfs zakupu samochodu pożarniczego (ha OSP Jeziorna

Szanowny Panie Rurmistrzu starania Strażaków oraz radnych celem zakupu dużego auta pożarniczego

dla OSP Jeziorna trwają już trzy przeszło lata. W pierwszym roku do[acja na zakup auta została przyznana

innej jednostce - a nie jednostce głównej czyli OSP Jeziorna. W kolejnym roku z nieznanych nam powodów

dotacja nie została przydzielona w ogóle, a w tym roku — opierając się na liście otwartym od strażaków OSP

Jeziorna — zakup znów stoi pod wielkim znakiem zapytania. Jednostka miała otrzymać od samorządu naszej

gminy 600 000 zł a promesę dotacji również na poziomie 600 000 zł Jednak promesa opiewa na kwotę

500 000 zł. Czyli %.marny” 1100 000 zł z potrzebnych ok 1 250 000 zł Obecnie brakuje na zakup auta ponad

100 000 zł. Dlatego (eż:

1) Prosimy o wyjaśnienie gdzie zakradł się błąd —jaka jest jego istota oraz jakie działania należy podjąć

aby w przyszlości nic zostal on powtórzony?

2) Wnioskujemy również o pilne udzielenie \%sparcia dla OSP Jeziorna celem dolożenia z budżetu gminy

wymaganej kwoty 120-l 50tys. zlotycli celem ratowania inicjatywy zakupu samochodu pożarniczego.

Prosimy od odczytanie treści interpelacji na najbliższej sesji Rady Miejskiej.

Konstancin-Jeziorna, dnia 28.03.2022 r. Krzysztof Bajkowski. Arkadiusz Ulowacki
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Przewodnicząca Rady Miejskiej
Konstancin - Jeziorna
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Biuro Rady Miejskiej
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